

Presse Information 3/2016

SNT Sensortechnik AG, 8180 Bülach (Schweiz)

Neuer Vertriebspartner für die Schweiz

Da der bisherige Vertriebspartner von SNT Sensortechnik AG, die Firma Dietrich + Blum AG, von der Omni Ray AG übernommen wurde, verfügen wir nun über wesentlich mehr Kapazitäten im Verkauf Schweiz. Unsere Ultraschallsensoren werden von drei Verkaufingenieuren gemanagt.

Omni Ray wurde 1950 in Zürich gegründet und hat sich zu einem der bedeutendsten Schweizer Handels- und Dienstleistungsunternehmen im Bereich der industriellen Automation entwickelt.

Unsere Ultraschallsensoren ergänzen das Omni Ray Portfolio in perfekter Weise. Dank der Kooperation mit Omni Ray kann SNT Sensortechnik AG zusätzlich auch vom Webshop, den Messeauftritten und weiteren starken Marketingplattformen der Omni Ray profitieren. Wir freuen uns auf die neue Zusammenarbeit.

Omni Ray
Power of Automation

www.omniray.ch

Press Release 3/2016

SNT Sensortechnik AG, 8180 Bülach (Switzerland)

New Distribution Partner for Switzerland

Since the former partner of SNT Sensortechnik AG, the company Dietrich + Blum AG, was acquired by Omni Ray AG, we now have much more capacities in Sales Switzerland. Our Ultrasonic sensors are managed by three sales engineers.

Omni Ray was founded in 1950 in Zurich and has developed into one of Switzerland's most important trading and service companies in the field of industrial automation.

Our ultrasonic sensors complement the Omni Ray portfolio perfectly. Thanks to the cooperation with Omni Ray, SNT Sensortechnik AG benefits additionally from the web shop, the trade fairs and other strong marketing platforms. We look forward to the new cooperation.

Omni Ray
Power of Automation

www.omniray.ch